
 

 

De secretaris van de belangenvereniging Witbrant Oost heeft vragen gesteld 
aan de GroenLinks raadsleden over groen en spelen in Witbrant Oost. 
 
Hieronder de gestelde vragen/stellingen met daaronder de antwoorden/reacties  
 
Bij de presentatie van deze nieuwbouwwijk in 2004 werd aangegeven dat het een toplocatie betrof waar de 
gemeente Tilburg trots op was. Het onderhoudsniveau van de wijk zou in de hoogste klasse vallen, niveau A, 
en de bewoners zouden hier met veel plezier hun oude dag door kunnen brengen. 
De wijk Witbrant Oost wordt qua groen conform vastgesteld beleid beheerd op niveau C, dat is twee niveaus 
lager dan de belangenvereniging verwacht. De winkelgebieden, station en stedelijk groengebieden (parken) 
worden conform raadsbesluit op A niveau onderhouden en het onkruid in de sierbeplanting in de wijken, langs 
doorgaande wegen en op bedrijventerreinen op B niveau. De bermen worden 1 maal per jaar gemaaid en 
geruimd met een ecologische doelstelling. De verharding in woonwijken is conform vastgesteld beleid ook 
niveau C. Er is voor deze wijk geen uitzondering gemaakt ten opzichte van andere wijken (in de gemeente 
Tilburg en zo ook de Reeshof) 
 
Het eerste wat opvalt als men nú de wijk binnenrijdt, is de rotonde aan de Baron van Voorst tot Voorstlaan, 
die al jaren een doorn in het oog is van iedereen. In 2021 heeft men getracht er een natuurlijke aankleding 
aan te geven maar door het slechte onderhoud is vrijwel alle aanplant van destijds dood, of overwoekerd 
door onkruid. De gemeente blijft steeds volhouden dat in de komende jaren de hele Baron van Voorst tot 
Voorstlaan op de schop zou gaan en dat men daarom geen extra middelen in wil zetten om er een 
aantrekkelijk geheel van te maken. Nu 20 jaar later staat de rotonde er dus nog steeds schandalig bij!  
De rotonde is op verzoek van bewoners in 2021 opnieuw (en meer ecologisch) ingericht. Veel beplanting in de 
gemeente heeft het de afgelopen tijd zwaar gehad in droge periodes. Zo ook de aanplant op de rotonde. In het 
najaar wordt de dode beplanting in de wijk geïnventariseerd en dode beplanting op de rotonde vervangen. 
Het onderhoud aan de sierheesters moet voldoen aan beeldniveau B wat ook maandelijks wordt gemeten. 
Volgens deze kwaliteitsmetingen voldoet de aannemer aan zijn verplichtingen en wordt voldaan aan het 
vastgestelde niveau. 
In het Meerjarenprogramma staat in 2025 een aanpassing van de rotonde gepland om de 
verkeersveiligheid/doorstroming te verbeteren. Op dat moment zal ook bekeken worden of verdere 
werkzaamheden aan het groen nodig zijn. 
 
Ben je eenmaal in de wijk aangekomen en moet je gebruik maken van het voetpad, dan is de kans groot dat 
je tegen obstakels oploopt waar je niet op gerekend had: stoepen waar je met een rollator of wandelwagen 
niet overheen kunt lopen vanwege stenen die door wortels omhoog gedrukt zijn, geparkeerde auto’s die het 
voetpad blokkeren omdat niet duidelijk is waar geparkeerd moet worden, een brug over de wadi die vrijwel 
dichtgroeit van het onkruid en ga zo maar door.  
In het voorjaar van 2023 is een weginspectie uitgevoerd waarbij de kwaliteit van de verharding is vastgelegd. 
Het algemene beeld van de verharding in de wijk Witbrant Oost is dat voldaan wordt aan het vastgestelde 
kwaliteitsniveau C. Er is wel op diverse plaatsen sprake van matige tot ernstige wortelopdruk. Er is inmiddels 
opdracht gegeven aan onze aannemer om deze locaties op korte termijn aan te pakken.    
Ook worden verzakkingen, wortelopdruk en overige kleinschalige schades aan de verharding opgelost op basis 
van Fixi-meldingen als blijkt dat niet voldaan wordt aan de kwaliteitseisen.  
De aannemer civiele kunstwerken (bruggen) moet ervoor zorgen dat bruggen binnen 1,5 meter vrijgehouden 
worden van houtige gewassen. Uit inspecties is gebleken dat hieraan voldaan wordt. Ook uit inspectie mbt 
verwijderen van onkruid blijkt dat voldaan wordt aan de kwaliteitseisen (niveau C). 
 
Voor de kinderen zijn er gelukkig wel voldoende speelterreintjes aangelegd maar ook daar komt men 
bedrogen uit! Naast het ontbreken van diverse onderdelen bij de speelwerktuigen, is de ondergrond, het 
zand, vol gegroeid met onkruid. Bij het onderhoud wordt de hele zaak globaal omgeploegd maar twee 
weken later komt al het onkruid weer boven en is de ondergrond een heuvellandschap. Weggegooid geld 
dus!  
Er is inderdaad helaas een achterstand opgelopen bij het beheer van valondergronden en het vervangen van 
speeltoestellen. Veel speeltoestellen binnen de gemeente zijn aan het einde van hun levensduur, alleen kan 
niet alles in één keer vervangen worden. Wel houden we ze veilig en repareren we ze waar nodig. In Witbrant 
zijn de volgende werkzaamheden gepland:  



 

 

1. Het schommeltoestel (foto 1) wordt in 2023 vervangen inclusief vervanging valzandondergrond (de 
schommelzitjes zijn verwijderd, omdat het schommelgestel niet meer goed/veilig is. Daarom komt er 
een nieuwe.) 

2. Het klautertoestel (foto 2) wordt in 2024 vervangen inclusief vervanging valzandondergrond. Wanneer 
we hiermee gaan starten nemen we contact op met de Belangenvereniging Witbrant Oost, om mee te 
denken over de invulling van de speelplek. 

 

   
 
Het onderhoud aan speelplekken verdient inderdaad extra aandacht. We zijn reeds 

met de gebiedsaannemer in gesprek om het onderhoud van valondergronden op te nemen in het 
onderhoudscontract en in heel de Reeshof samen te bekijken wat er beter moet. Hier wordt tevens een 
planning van gemaakt om alle valondergronden weer netjes te maken en daarna goed bij te houden.  
 
Ondanks diverse gesprekken van onze werkgroep Openbare ruimte met de gemeente en het 
groenonderhoud bedrijf begint onze wijk steeds meer te verpauperen! 
Wij verzoeken de gemeenteraad dringend om hier snel wat aan te doen…..belofte maakt schuld. De 
bewoners van Witbrant Oost zijn zeer teleurgesteld en zien het onderhoud van de wijk graag snel op uw 
agenda geplaatst! 
We zijn inderdaad in gesprek met de werkgroep van Witbrant. Zo is recent nog een rondgang gemaakt door de 
wijk en zijn aan de hand daarvan zaken opgepakt en gerepareerd (verhardingen). Ook is de dode beplanting op 
de rotonde besproken waarbij is toegelicht dat ondanks de nazorg de beplanting het niet overleefd heeft (ivm 
droogte). Zoals hierboven is aangegeven wordt de beplanting op de rotonde in het najaar vervangen.  


